## 國立中科實驗高級中學 Google 教育帳號申請表

## National Experimental High School At Central Taiwan Science Park G-Suit account application form

## 注意事項:

- 1. 本校教職員工使用 Google 教育帳號存放資料,請留意智慧財產權,請各位同仁協助勾選保密切結書。
- 1. All the staff of NEHS/IBSC is allowed to use G suite for education to store information; however, please be careful of intellectual property rights. Please read confidential agreement throughly and click the corresponding button of confidential agreement.
- 2. 此申請表為實中教職員申請帳號用,若有填寫疑問請洽雙語部宗仕傑老師,分機: 3110。
- 2. This form is for application for an e-mail account. If you have any questions, please contact Mr. Wu. Extension: 3140

申請人姓名 (Nar	ne of Applicant):	
使用者名稱 (Use	rname):	(英數字皆可,請自行填寫,建議 8-16 位)
單位 (Organization):		
□國高中部/雙語部/國小部 (Teacher of Department of Junior/Senior High School/Teacher of IBSC)		
□行政人員 (Adı	ministrator)	
□代理老師 (Sur	rogate Teacher)	

## ※保密切結書審閱

本人將嚴守工作保密規定與國家相關法令對業務機密負完全保密之責,保護所接觸到的個人資料,並尊重智慧財產權。絕不擅自洩漏、傳播職務上任何業務相關資料及任職期間經辦、保管或接觸之所有須保密訊息資料;絕不擅自複製、傳播任何侵害智慧財產權之任何程式、軟體,違者願負法律責任。 此致 國立中科實驗高級中學

The purpose of this Confidentiality Agreement is to protect the identity and privacy of our students and school. Staff at NEHS/IBSC encounter personal, sensitive or confidential information about the school or students should bear the responsibilities of confidentiality. It is very important to refrain from disclosing any confidential information to third parties about our school. I understand that as a staff of NEHS/IBSC, I will protect all of the confidential information that I will deal with and respect intellectual property rights. I will never copy, transmit any programs or software which violate intellectual property rights. I will bear legal liability if I violate the agreement.

□我已審閱保密切結書,並同意 (I have already read the confidentiality agreement and agree with it.)。

※請留下其它郵件信箱, 以便寄送操作方式和帳密 Please leave another e-mail addresses.

聯絡方式 e-mail:

校內分機 Extension in NEHS/IBSC:

手機 Mobile phone Number: